



## PRODUCT CATEGORIES:

POULTRY



BEEF & OFFALS



FISH



LAMB



BPI BULK MEAT – Food delivered reliably on-time



## Company presentation

**BPI is an international Food Trading company, consisting of different business divisions:** Bulk Meat, BPI Dairy Ingredients, Foodservice and Retail. Our multiple divisions ensures company resiliance and risk diversification, as well as a valuable growth basis for the future.

We offer our customers the right quality at competitive prices, in a timely manner with the highest service level. **All our business relies on deep data, which is your guarantee for a successful deal.**

**BPI BULK MEAT** thinks big! we trade large volumes and offer mixed containers of food. Our main product categories are **poultry, beef, pork, fish and lamb**. Our goods are purchased from global suppliers and **distributed worldwide**.



**BPI BULK MEAT – Food delivered reliably on-time**



## Présentation de l'entreprise

**BPI est une entreprise internationale de commerce alimentaire, composée de différentes divisions commerciales :** Bulk Meat, BPI Dairy Ingredients, Foodservice au Retail. Nos nombreuses divisions assurent la résilience de l'entreprise et la diversification des risques, ainsi qu'une base de croissance précieuse pour l'avenir.

Nous offrons à nos clients la qualité adéquate à des prix compétitifs, en temps voulu et avec le plus haut niveau de service. **Toutes nos activités reposent sur des données détaillées qui garantissent une transaction réussie.**

**BPI BULK MEAT** vise haut! Nous commercialisons de larges volumes et proposons des conteneurs de denrées alimentaires mixtes.

Nos principales catégories de produits sont **la volaille, le bœuf, la viande de porc, le poisson et l'agneau**. Nos produits sont achetés auprès de **fournisseurs mondiaux et distribués dans le monde entier**.

# BPI BULK MEAT VALUE CHAIN

- Our value chain is your guarantee  
for a successful deal



## TRADER MAKES NEW DEAL

Competent product & market  
specialists

Long-lasting partnership



## BPI PAYS SUPPLIER

Financially strong partners



## SHIPMENT OF GOODS

In-time delivery of goods

The highest service level



## GOODS IN TRANSIT

Document accuracy

Incoterms



## BPI RECEIVES PAYMENT

Risk management



## ARRIVAL & RELEASE OF GOODS

In-time delivery of documents

Inspection



## AFTER SALES SERVICE

Successful deals are our core  
competency

# WORLDWIDE PRESENCE - LOCAL MARKET & PRODUCT KNOWLEDGE



HQ - Denmark



Office Representation

## Contact us:

Visit our website [www.bpi.nu](http://www.bpi.nu)

Meet us on [LinkedIn](#)

### BPI Headquarters - Denmark

Lyngbyvej 403

2820 Gentofte

Denmark

[www.bpi.nu](http://www.bpi.nu)

Email: [bpibulk@bpi.nu](mailto:bpibulk@bpi.nu)

Phone: +45 33 93 83 16